
НА ПРЕДЛОГЕ СУГРАЂАНА РЕШИЛИ СМО МНОГЕ ПРОБЛЕМЕ
15ВОЖДОВАЧКЕ НОВИНЕ

Грађани Рипња добили су нову реконструсану пијацу 
која служи не само грађанима овог подавалског, већ и 
околних места. Председник општине Александар Савић 
је истакао да је пијаца, као и други реализовани пројекти, 
резултат добре сарадње Града и Општине. 

„Нама је сваки засеок битан, подједнако се третира и 
Рипањ и Душановац. Мислим да је од стране Града и Општине 
баш доста уложено у ово место јер су то грађани и заслужили. 
Асфалтирали смо улице, реконструисали скоро све школе, 
изградили нови Дом здравља у Прњавору… Претходне 
власти, за разлику од нас, не знају ни где се налази Рипањ, 
а ми смо данас и сваког дана ту и улажемо. Сада имамо у 

плану тоталне реконструкције Дома здравља у центру Рипња 
и амбуланте „Минел“ почетком 2019. године. Одговорном 
политиком Владе Републике Србије и нашег председника 
Александра Вучића створени су услови да имамо већи буџет 
и да општина Вождовац, за разлику од претходних година 
када су на власти били неки који су немилосрдно трошили и 
разбацивали, може више да улаже у побољшање квалитета 
живота свих нас“, рекао је Савић. 

На иницијативу грађана и Месне заједнице, општина 
Вождовац је такође потпуно реконструисала пијацу на 
Бањици. Асфалтирано је 1.600 квадрата пијачног платоа и 
замењено 340 дотрајалих тезги. 

  ЗАМЕЊЕНА УЛАЗНА ВРАТА НА 30 ЗГРАДА И РЕКОНСТРУИСАНО 21 СТЕПЕНИШТЕ
НЕКАД
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НОВЕ ПИЈАЦЕ У РИПЊУ И НА БАЊИЦИ
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